

Protokoll til styremøte 7/2025

Oslostudentenes Idrettsklubb

Dato: 18.08.2025

Tidspunkt: 17:30 - 19:30

Sted: Domus Athletica

Til stede: **Jamil** Dost, **Vilde** Sumstad, **Hedda** Friis Jørgensen, **Essey** Weldu Gaim, **Ronja** Larsen, **Vera** Tormodsrud, **Katrine** Solberg, **Lars** Schrødter, **John** Khang Nguyen og **Truls** Vestnes (daglig leder)

Forfall: (...)

Referent: John K. Nguyen

Saksliste

Vedtakssaker

- **Sak 12/2025** Godkjenne protokoll for styremøte 6/2025
- **Sak 13/2025** Vedta instruks for valgkomiteen
- **Sak 14/2025** Vedta instruks for kontrollkomiteen

Orienteringssaker

- **O-Sak 13/2025** Daglig leder informerer
- **O-Sak 14/2025** Styret informerer

Diskusjonssaker

- **D-Sak 32/2025 Status:** arbeid med nettsiden
- **D-Sak 33/2025 Status:** representantskapsmøte / ledersamling
- **D-Sak 34/2025 Status:** dugnad på Studenterhytta

- **D-Sak 35/2025 Status:** studentløpet
 - **D-Sak 36/2025 Status:** kampen om hovedstaden
 - **D-Sak 37/2025** Regional nettverkssamling
 - **D-Sak 38/2025** Evaluering: Pride 2025
 - **D-Sak 39/2025** Møteplan for høsten 2025
-

Vedtakssaker

Sak 12/2025 Godkjenne protokoll for styremøte 6/2025

Forslag til vedtak: Hovedstyret godkjenner protokoll 6/2025 uten merknader. Se vedlegg 1.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

Sak 13/2025 Vedta instruks for valgkomiteen

Forslag til vedtak: Hovedstyret vedtar den vedlagte instruksen for idrettslagets valgkomité. Se vedlegg 2.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

Sak 14/2025 Vedta instruks for kontrollkomiteen

Forslag til vedtak: Hovedstyret vedtar den vedlagte instruksen for idrettslagets kontrollkomité. Se vedlegg 3.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

Orienteringssaker

O-Sak 13/2025 Daglig leder informerer

Daglig leder informerte om pågående utfordringer knyttet til felles vei ("brøyting"), der en part nekter å betale, og at saken går til rettssak.

O-Sak 14/2025 Styret informerer

Styret har jobbet med Pride, nettside og sosiale medier. Relativt rolig periode grunnet sommerferie.

Diskusjonssaker

D-Sak 32/2025 Status: arbeid med nettsiden

Nettsiden skal forbedres med små justeringer i designmanualen. Menyen gjøres mer relevant for brukerne, og alt om gruppestyredrift samles på én side. Strukturen ryddes opp, småfeil rettes, og innhold forenkles og forkortes. Varsling, SoMe og historie gjøres tydeligere. Ingen endringer iverksettes uten godkjenning fra daglig leder. FAQ vurderes lagt til.

D-Sak 33/2025 Status: representantskapsmøte / ledersamling

Møtet arrangeres 14. oktober. Intro- og informasjonssaker beholdes, mens diskusjonssakene settes opp med temaene nettside, Kampen om hovedstaden, HS-kontakt, bistand og kontakt, samt rekruttering.

Flere ønsker mer fokus på fellesskap (banner, klær, pynt, samling). «Pils før toget» fikk lav oppslutning. Uten banner var det vanskelig å samles. Det legges opp til gruppearbeid med HS-kontaktene som diskusjonsledere.

D-Sak 34/2025 Status: dugnad på Studenterhytta

Dugnaden gjennomføres 3.–5. oktober. Planleggingen er i rute, men HS må bidra med markedsføring på sosiale medier og sosial aktivitet i løpet av helgen. Påmeldingsskjema er klart, og HS forventes å delta.

D-Sak 35/2025 Status: studentløpet

Studentløpet arrangeres 18. september av NSI, til inntekt for NOWSPAR. HS skal bidra med markedsføring og rekruttering.

Mulige sponsorer ble diskutert – forslag om å kontakte SiO, BI, OsloMet, banker, sparebankstiftelser og bedrifter. Eksempelvis kan Rema 1000 få stand dersom de går inn som sponsor.

D-Sak 36/2025 Status: kampen om hovedstaden

Avventer svar fra BI Athletics. Ingen videre fremdrift før dette.

D-Sak 37/2025 Regional nettverkssamling

Samlingen arrangeres 26.–27. september av NSI og OSI. Styreleder og daglig leder leder planleggingen. HS oppfordres til å delta og sende innspill. Det ble minnet om å gi beskjed til Jamil ved interesse.

D-Sak 38/2025 Evaluering: Pride 2025

Pride ble opplevd som en vellykket markering, men med rom for forbedring.

Ønsker fremover:

- Felles banner, klær, pynt og regnbueflagg for tydeligere identitet
- At alle OSI-grupper går samlet
- Opprette egen Pride-komit  til neste  r
- Sette av budsjettmidler p   rsm tet
- Inkludere Pride i introduksjonsm tet eller ledersamlingen.

«Pils f r toget» hadde lav oppslutning. Flere slet med   finne hverandre uten banner.

D-Sak 39/2025 M teplan for h sten 2025

Opprinnelig forslag ble diskutert, og m teplanen ble fastsatt slik:

- Mandag 15.09 kl. 17:30–19:30
- Mandag 13.10 kl. 17:30–19:30
- Mandag 10.11 kl. 17:30–19:30
- Fredag 05.12 kl. 17:30–19:30

Jamil Dost

Styreleder, Jamil Dost